
 

 

Foreningen Vandpytten - Ordinært medlemsmøde  
29-10-2015 kl 19.00 
 
23 deltagere 
 
1. Valg af stemmeudvalg 
Nicolai, Herdis og Tinna 
 
2. Valg af dirigent 
Dragan Popovic 
Indkaldelsen blev godkendt af medlemmerne.  
Sofie Faaborg tog referat 
 
3. Beretning 
Formanden gennemgik kort den i forvejen udsendte beretning.  
Tilføjelse til byggeri – nyt badeværelse/toilet samt ovenlys vindue i den gamle garderobe. 
Medlemmerne af bestyrelsen tilføjede til beretningen fra udvalgene.  
Forældretilfredshedsundersøgelsen blev præsenteret. Generelt var overvægten af svarene meget 
positive. De indkomne forbedringsforslag bliver behandlet yderligere ved næste bestyrelsesmøde.  
 
Bestyrelsens beretning blev godkendt af medlemmerne. 
 
4. Regnskab og Budget 
Bestyrelsesformanden gennemgik regnskabet for 2014 og status for 2015. 
 
Der blev stillet et forslag om at undersøge om det er muligt at lave en forsikring som dækker evt. 
tab/risici for institutionen belært af erfaring med Frie men også ift. vores nye afhængighed af Danske 
Daginstitutioner. 
 
Undersøge om pengene fra tabet fra Fries konkurs står på en klientkonto som vi kunne få adgang til.  
 
Der findes ikke et regnskab for 2014 som kan godkendes, men budgettet blev godkendt efter den 
100kr forøgede forældrebetaling bliver godkendt. 
 
Der var et ønske om at tilgodese mere økonomi til fødevarer således, at der er større muligheder for 
at få glæde af Heidis kreativitet i køkkenet.  
 
5. Indkomne forslag 
5.1. Ændring af vedtægter 
Der blev rejst følgende ændringsforslag til vedtægterne: 

1. Ændringsforslag til at indarbejde at der skal være varsel til medlemmerne på 3 mdr. inden en 
regulering af forældrebetalingen i vedtægterne.   

2. Ændringsforslag til at indarbejde at bestyrelsen årligt max kan regulere 100kr pr barn pr 
måned forældrebetaling uden forældrenes forudgående godkendelse.  

De nye vedtægter blev enstemmigt godkendt med de indkomne ændringsforslag og træder i kraft pr. 
1.1.2016.  
 
5.2. Åbningstider  
Der er kommet et forslag om at ændre åbningstider fra 6:45 til 6:30 pga. tidlige arbejdstider.  
Det ville resultere i en merudgift og det var ledelsens vurdering, at der ikke var et generelt behov for at 
aflevere tidligt. Der var derimod heller ikke en generel god løsning at lukke 15 min tidligere og spare 
15 min der. Der var ikke flertal for forslaget. 
 
6. Fastsættelse af forældrebetaling 
Bestyrelsen anbefaler prisstigning på 100kr pr. barn pr. måned.  
 
Forslaget blev enstemmigt vedtaget af medlemmerne.  
 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Der blev foretaget valg imellem de opstillede kandidater som var på valg samt nyopstillede kandidater. 



 

 

Rune, Dragan, Jonas og Sofie blev valgt ind i bestyrelsen.  
 
8. Eventuelt 
Der blev spurgt ind til Lisbeths fravær i Vandpytten. Lisbeth er for nuværende sygemeldt.  
 
Der var et ønske til bestyrelsen omkring forældreråd hvor der er fokus på det sociale og hvor 
forældrene kan være med. Pt. har fokus i bestyrelsen været på byggeri og økonomi. Dette forventes at 
kunne optage mere af bestyrelsens tid nu hvor der kommer mere ro på byggeri samt sagerne med 
Frie.  
 
Der blev stillet spørgsmål til hvorfor der fandtes 2 Facebook sider for Vandpytten. Der er kun 1 officiel 
Vandpytten Facebookside.  Den anden vil blive lukket jf. tidligere udmelding.  
 
Der blev spurgt ind til Vandpyttens madkultur og spisning med børn. Tinna forklarede og personalet 
supplerede.   
 
Der blev spurgt ind til hvorfor man skal have egne madpakker på bondegårdstur – det vurderes måske 
at kunne skabe problemer ift. at det skal være en fælles oplevelse og børnene bliver misundelig på de 
forskellige madpakker. Det er primært af praktiske grunde fra personalets side og vurderes ikke at 
være den store barriere for en hyggelig dag da sammenligningen går begge veje.  
 
Der blev spurgt ind til planlægningen af fællesfoto? Der er Vandpyttens holdning at portrætfoto skal 
foretages med forældrene tilstedeværelse fx en weekenddag, da det er en tidskrævende aktivitet for 
personalet som heller ikke kommer børnene til gode. Katja (Noahs mor) vil undersøge behovet for 
portrætfoto og arrangere fællesfoto.  
 
 
 
Referent 
Sofie Faaborg 


